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Je	bent	lid	van	de	Vereniging	MVV	Maastricht;	daarom	krijg	je	deze	nieuwsbrief	

 

«	Voorwoord	van	de	Voorzitter:	De	MVV-familie	groot	houden

In de week waarin ik dit voorwoord schrijf is 
Chris Coenen overleden. Hij is 86 jaar gewor-
den. Chris speelde liefst negen jaar in de eredi-
visie voor de Sterrendragers en mocht 241 keer 
het shirt van MVV aantrekken. Er is dus iemand 
aan de MVV-familie ontvallen. En daar is te-
recht aandacht voor.  

Afgelopen week hebben we het in de leden-
raad van de vereniging ook gehad over aan-
dacht voor onze oud-spelers. Onze nieuwe al-
gemeen directeur Laura van Leeuwen vroeg 
ons mee te denken over hoe we onze oud-spe-
lers meer betrokken kunnen houden bij de 
club. Ik moet inderdaad zeggen dat ik een paar 
jaar geleden meer oud-spelers bij een wed-
strijd van het eerste team zag dan de laatste 
tijd. En het is belangrijk dat oud-spelers de club 

blijven bezoeken en een warm hart toedragen. 
Het zijn je ambassadeurs.  

Veel jongens die bij ons vertrekken gaan ergens 
anders voetballen en het helpt als ze bij hun 
nieuwe club met waardering over MVV blijven 
praten. Zeker als ontwikkelclub met weinig 
geld is het belangrijk dat jonge spelers horen 
dat het goed is om bij ons te voetballen. En dat 
begint bijvoorbeeld om jongens die bij ons hun 
laatste wedstrijd hebben gespeeld daarna offi-
cieel uit te zwaaien. Dat kost een boeket bloe-
men en een foto. En je kweekt er veel goodwill 
mee. We spreken daarmee dank uit naar de 
speler voor zijn inzet en wensen hem verder 
veel succes.  

Maar er zijn misschien ook andere dingen die 
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we zouden kunnen organiseren om oud-spe-
lers meer aan ons verbonden te houden. Heel 
belangrijk voor de club. 

Denk er alsjeblieft eens over na en geef je idee 
door: secretariaatverenigingmvv@gmail.com 

Dank je wel! 

Gerald Janssen, Voorzitter Vereniging MVV 
Maastricht

 
 

« Verslag	Ledenraadvergadering	17	oktober	2023 
Op 17 oktober heeft de Ledenraad MVV Maas-
tricht vergaderd. Er waren 15 leden aanwezig. 
Het was een interessante en geanimeerde ver-
gadering waarin een belangrijke zaken aantal 
voor de MVV-kernwaarden zijn besproken en 
besloten. De belangrijkste punten zijn hieron-
der vermeld. 

Voordracht kandidaat fractie Profit 

Aangezien er een vacature was ontstaan bin-
nen de fractie Profit werd er door een lid van 
de fractie en een bestuurslid een gesprek ge-
voerd met een kandidaat. Beiden leggen uit 
waarover het gesprek is gegaan en geven hier-
bij een positief advies aan de Ledenraad. De Le-
denraad stemt unaniem in met de benoeming 
van Justus Spronck, geen onbekende voor ons. 

Shirtkeuze 

Op basis van de statuten is de Vereniging het 
orgaan dat vaststelt in welk shirt MVV speelt.  
Dit valt namelijk onder de kernwaarden die zijn 
vastgesteld in de visie. Officieel moet de direc-
tie van MVV via de Raad van Commissarissen 
een voorstel aan de Algemene Vergadering van 
Aandeelhouders doen over de shirtkeuze.  

Binnen de ledenraad wordt voorgesteld dat de 
BVO-directie met één shirtvoorstel kan komen 
richting het bestuur van de Ledenraad, die het 
ter behandeling naar de fractie supporters 
stuurt. Eventueel (indien nodig) wordt het ad-
vies via de mail voorgelegd aan de leden voor 
een goed-/afkeuring van dit voorstel, mede ge-
let op de snelheid die soms geboden is. Daarna 
kan de Raad van Commissarissen en Algemene 
Vergadering van Aandeelhouders daar nog 

naar kijken, waarbij de vereniging dan het laat-
ste woord heeft. 

Kennismaking met Laura van Leeuwen 

Laura wordt via een interview voorgesteld aan 
de ledenraad, die haar ook vragen stelt, die 
goed worden ontvangen. Bij de vraag, wat kan 
de vereniging voor Laura betekenen heeft 
Laura richting de ledenraad een hulpvraag: Hoe 
kunnen we oud-spelers meer betrokken hou-
den bij de club? Langs deze weg een oproep 
aan de leden om na te denken en zich op te ge-
ven voor een werkgroep die dat gaat oppak-
ken. 

Verkiezingen 

Momenteel worden voorbereidingen getroffen 
voor het houden van verkiezingen binnen de 
vereniging voor de ledenraad in 2024. 

Tijdens deze vergadering ligt er een verkie-
zingsprotocol voor dat na een discussie wordt 
geaccordeerd met een teksttoevoeging over 
het hebben van een stadionverbod. Als er een 
stadionverbond ligt voor een lid, kan hij/zij zich 
niet verkiesbaar stellen voor de ledenraad. Te-
vens wordt er een verkiezingscommissie door 
de ledenraad ingesteld die deze verkiezingen 
moet organiseren. 

Omdat we verkiezingen willen gaan organise-
ren zullen ook de statuten moeten worden 
aangepast. In de vergadering wordt een voor-
stel gedaan voor deze statutenwijzigingen die 
in de vergadering van 7 december moeten wor-
den bekrachtigd. 

Bestuur Vereniging MVV Maastricht

mailto:secretariaatverenigingmvv@gmail.com
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« Historische	MVV-Stoof	
Met enige regelmaat krijgt MVV 
vragen binnen over het verle-
den van de club. Die vragen 
worden dan doorgespeeld naar 
de Werkgroep historie en die 
proberen de vragensteller ant-
woord te geven. 

Soms is dat gemakkelijk (bijv. de 
eindstand van een bepaald seizoen), en soms is 
dat onmogelijk (bijv. of we de notulen hebben 
van het bestuur van MVV van vlak na de 
tweede wereldoorlog). 

Zo kregen we pas geleden een brief van Anton 
Freesen uit Sommelsdijk; afstand tussen Maas-
tricht en Sommelsdijk is 180 km. Anton had een 
stoof met op de bovenkant ingegraveerd MVV 
en twee lauwerkransen eromheen. Een stoof is 

een apparaat 
waar men lang 
geleden de 
voeten op 
warmde. On-
derin lagen de 
kooltjes die 
branden en bo-
venop legde je 
de voeten. Hij 
was aan het 
opruimen en 
wilde dit toch 
niet in de con-
tainer gooien. 

Dus “maar even” ernaartoe gereden en van 
harte ontvangen door Anton. Hij had de stoof 
langer geleden gekregen van zijn buurman na 
zijn overlijden. Hoe die er aan kwam was een 
raadsel. Hij had er gewoon een plant op staan. 

Of we die wilden hebben? Ja natuurlijk, we 
denken dat het een stoof is die gebruikt is voor 
de tweede wereldoorlog, een uniek exemplaar. 
We gaan deze stoof een mooie plek geven in de 
historische kasten. 

Trouwens Anton was een echte Ajax-suppor-
ter, hij had een deel van zijn leven in Amster-
dam gewoond. Deze nieuwsbrief ontvangt hij 
ook en hij was blij dat we dit helemaal waren 
komen ophalen vanuit Maastricht. 

Ook ergens iets aparts ontdekt van onze club? 
Laat het horen aan MVV of aan de Vereniging 
MVV Maastricht. We zijn altijd razend be-
nieuwd! 

Werkgroep historie MVV 

 

« Boek	“MVV	Veur	Iewig”
De vraag wordt wel eens gesteld 
of we de beschikking hebben het 
boek “MVV Veur Iewig.” 

Dat boek is uitgegeven in het ka-
der van het 100-jarig bestaan 
(2002) en geeft een uitvoerig 
overzicht over die 100 jaar. 

Het boek is nergens meer te krijgen. Door 
een toevallige omstandigheid konden we 
een heel mooi exemplaar kopen. We hebben 
dus nu een exemplaar te koop voor 30 euro. 

Belangstelling? Meld je bij de werkgroep his-
torie via r.beaumont53@gmail.com; wie het 
eerst komt, die het eerst maalt! 

Anton Freesen 

mailto:r.beaumont53@gmail.com
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« Chris	Coenen	Overleden 
Oud-MVV'er Chris Coenen (2e 
van links boven)  is vrijdag 13 
oktober jl in zijn woonplaats 
Maastricht overleden. Hij is 86 
jaar geworden. 

Coenen speelde liefst negen 
jaar in de eredivisie voor de 
Sterrendragers en mocht 241 
keer het shirt van MVV 
aantrekken. In zijn kinder-
jaren begon Chris bij RKVCL 
aan zijn prille voetbalcarrière. 
Al op zijn twaalfde stapte hij 
over naar de jeugd van MVV. 
Hoofdtrainer Viktor Havlicek 
haalde Chris op z'n 
zeventiende naar het tweede 
team van MVV, waarna Coenen al na enkele 
maanden debuteerde in het eerste team. De 
rechtsbuiten van MVV kwam in die periode ook 
uit voor het Nederlands elftal onder de 23 jaar.  

Coenen groeide al snel uit tot vaste kracht in 
het eerste team van MVV en behaalde in het 
seizoen 1956/1957 een vierde plek met de 
Maastrichtenaren. In totaal zou Coenen 241 
voor MVV uitkomen waarin hij 85 keer scoorde 

In 1965 stapte hij over naar Fortuna'54. Daar 
maakte hij op 21 januari 1968 het 50.000 
doelpunt van de Nederlandse eredivisie. Met 
actief voetballen - na in totaal 346 
eredivisiewedstrijden in de eredivisie en 104 
doelpunten - stopte Coenen in 1969. Na zijn 
actieve carrière was Coenen nog bij diverse 
clubs trainer (o.a. WVV, Standaard en Rapid).  

  

« Max	Verstappen	of	MVV?
Aan het woord is Frans Gunther, wonend in 
Amby, en jarenlang seizoenkaarthouder van 
een stoeltje op de Boschpoort 

“In de 70-er jaren ben ik voor het eerst naar 
MVV gegaan. Dat was een mooie tijd, met 
Brokamp en later Schapendonk, spelers waar je 
toen voor naar het stadion ging. De Geusselt 
puilde op momenten dat we tegen topclubs 
moesten spelen uit; extra houten tribunes 
moesten worden geplaatst.  Ik ging toen naar 
alle thuiswedstrijden. Ook maakten we in de 

rust vaak vertier met onze fanfare-muziek.  

Ik ben slechts één keer naar een uitwedstrijd 
gegaan. Dat was in november 1977, tegen onze 
toenmalige grote concurrent PEC Zwolle, in het 
Goffertstadion van NEC. We moesten toen een 
(tweede!) beslissingswedstrijd spelen om het 
periodekampioenschap veilig te stellen. De 
eerste wedstrijd in het PSV-stadion was name-
lijk in een gelijkspel geëindigd. In Nijmegen wa-
ren we met een waar legioen. Bijna 60 bussen 
en honderden auto’s. Helaas verloren we die 
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wedstrijd vlak voor het 
eind. We promoveerden 
dat jaar overigens wel 
nog. 

Ik ben vervolgens enkele 
jaren niet meer naar MVV 
geweest, ik volgde MVV 
nog wel steeds op TV en 
in de krant, maar had een 
beetje de interesse verlo-
ren om naar het stadion 
te gaan. Totdat ik bijna 20 
jaar geleden een halve 
seizoenkaart onder de 
kerstboom vond en ik ei-
genlijk meteen weer de 
smaak te pakken had.” 

Gevraagd naar hoogte- en dieptepunten van 
MVV vertelt Frans: 

“Het groot aantal zogenaamde tussenjaren, is 
voor mij wel een dieptepunt. Veel verschil-
lende trainers, die vaker niet bij MVV op hun 
plek bleken te zijn, slechte resultaten, financi-
ele problemen en teruglopende bezoekersaan-
tallen. Gelukkig is hier vorig jaar een kentering 
in gekomen. Ondanks onze kleine begroting 
was de klik er ineens. Goed voetbal, prima re-
sultaten en een trainer die de spelers vertrou-
wen geeft. Het stadion zit vol en de sfeer op de 
tribunes is geweldig. Wat ik ook mooi vind is 
dat de supporters zich de laatste wedstrijden 
goed aan het ‘bekertjesverbod’ van de KNVB 
houden. Ik zie dat men elkaar aanspreekt en 
corrigeert. Ook vind ik dat onze nieuwe stadi-
onspeaker het goed doet. Ik denk dat het wel 
goed zou zijn als er in de rust weer iets georga-
niseerd wordt op het veld. Dat was altijd wel 

leuk om naar te kijken.” 

Wat verwacht Frans van 
de toekomst? 

“Ik hoop dat als de Ame-
rikanen MVV kopen, we 
wel nog steeds van ‘us 
MVVke’ kunnen spreken 
en onze eigen identiteit 
behouden. Ik denk overi-
gens dat er geen andere 
oplossing was. Binnen 
een stad als Maastricht, 
met één betaald voetbal-
organisatie, blijkt steeds 
weer dat de financiële 

middelen te beperkt blijven. Kijk voor het ver-
schil eens naar Rotterdam met drie eredivisie-
clubs… 

Ondanks het feit dat we momenteel nog steeds 
een lage begroting hebben, zou het mooi zijn 
als we (hopelijk met behulp van enkele dollars) 
nog eens een kampioenschap kunnen veilig-
stellen. Maar dan houdt dat wel in dat je niet 
meteen weer moet degraderen, want zoiets 
geeft meestal in economische opzichten een 
behoorlijke dreun aan een club. 

Een kennis van mij vroeg mij laatst waarom ik 
toch naar MVV blijf gaan. Hij is supporter van 
Max in de Formule 1 en dat is volgens hem veel 
leuker, hij vermaakt zich er prima mee. Ik kan 
het er niet mee eens zijn. Formule 1 met Max 
is volledig voorspelbaar en saai, je weet dat hij 
bijna alles wint. Bij MVV is dat wel even anders. 
Je weet nooit hoe het balletje gaat rollen, ze 
maken het steeds weer spannend en ik ben na-
derhand blij met ieder punt!”  

 


